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1. Welkom 

Kelly heet iedereen van harte welkom, speciaal de heer René Oud, wethouder  
Sociaal Domein Uitgeest en mevrouw Ying Hung Lee, beleidsmedewerker bij Zaffier. 
 

2. Opening 

Iedereen stelt zich even kort voor, waarbij de vergadering geopend is. 

 

3. Mededelingen 
 

Er zijn geen mededelingen. 

 

4. Notulen vorige vergadering 
 

Notulen 3-4-2022 worden goed gekeurd. 

 

5.  Gesprek met René Oud en Ying Hung Lee (Zaffier)  
 

Kelly licht toe waarom we hen hebben uitgenodigd.  

• Hij vraagt zich af wat het bestaansrecht van de ASD is. Wat is onze meerwaarde?  
Welke bevoegdheid hebben we als nieuwe raad naar het College toe. Waar houdt  
onze bevoegdheid op en waar kunnen we elkaar in blijven vinden? 

Datum 8-5-2023 
Tijd 20.00-22.00 
Locatie Gemeentehuis Uitgeest, Middelweg 28  
Deelnemers Kelly Hoogeland (vz), Richard Schmitt, Charles Wilffert, Mirjam Leppeltak, Sam 

Samsoedien, Joep Brasser, Vicky Fasten (Ambt. Secr.) gasten: Dhr. René Oud 
(wethouder), Mw. Ying Hung Lee (Zaffier) 

Afmelding geen 
Notulist Monique van Ling 
Status Definitief 



ADVIESRAAD SOCIAAL DOMEIN UITGEEST 
 

2 
 

• Zaffier is een eigen orgaan en hoe verhouden haar bevoegdheden zich tot het  
College ten opzichte van de bevoegdheden van de ASD tot het College? 

• Daarom is het goed om nu bij elkaar te ziten. Hoe kunnen we verder en hoe  
kunnen we elkaar ondersteunen? Waar zit de verbintenis en waar kunnen we elkaar   
versterken? Ook in BUCH verband. 

• De ASD is geen cliëntenraad die Zaffier wel hee�. 

Wat zijn de  verantwoordelijkheden en taken van Zaffier? Het woord is aan Ying. 

• Ying vertelt dat ze beleidsadviseur en ondersteuner van de cliëntenraad bij  
Zaffier is sinds maart dit jaar. 

• Zaffier hee� taken van Halte-werk overgenomen in januari 2023 en is  
verantwoordelijk voor de Par�cipa�ewet, de Inburgeringswet en de  
Schuldhulpverleningswet. 

• De cliëntenadviesraad van Zaffier hee� nu 5 leden en ze willen 2 nieuwe leden erbij,  
liefst cliënten die ervaring hebben met de dienstverlening van Zaffier. 

• Verder zijn ze nu nog bezig met prak�sche zaken met alles regelen rondom Zaffier en  
• zelf als nieuw orgaan ook nog erg zoekende. 
• De ASD van Heiloo hee� een zetel in de cliëntenraad van Zaffier en ASD Bergen en ASD Uitgeest    

nog niet.  
• Ying gee� aan dat er voor hen ook een zetel beschikbaar is. 

 

Ying heeft wel wat voorstellen aan ons als ASD: 

• De cliëntenraad van Zaffier overlegt elke 6-8 weken als een soort pilot waarin ze de gang    
van zaken evalueren. Eind van dit jaar beslissen ze hoe verder. 
Ying stelt voor om de agenda’s van de beide raden met elkaar te delen en bijvoorbeeld een  
advies van ASD mee te nemen indien van toepassing voor een advies van hen. 

• Ook gaat Zaffier thema-bijeenkomsten organiseren. Mogelijk kan de ASD hierbij aanhaken? 
• Ook mogen leden van ASD aansluiten bij vergaderingen van Zaffier wat haar betre�. 

 

Charles vraagt zich af wat het doel van de samenwerking is: 

• Zaffier krijgt geen adviezen van ons, wat kunnen wij betekenen voor Zaffier? Beleidsregels en  
de verordening voor Zaffier worden door het College van Uitgeest nog samengesteld volgens  
de wethouder. 

• Mogelijk dat er toch 1 persoon van de ASD Uitgeest in de cliëntenraad van Zaffier kan  
deelnemen omdat prak�jkvoorbeelden ons dan ook bereiken. Het blij� wel discutabel wat  
onze rol precies is. 
 

Kelly vindt het heel belangrijk om niet buiten onze bevoegdheid te treden. 

• Misschien dat we vanuit een andere hoek par�ciperen en het college adviseren.  
• Een advies moet wel meerwaarde hebben. 
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• Zou het gewenst zijn om 2 peten op te hebben juridisch gezien. 
• Wat willen we? Helder krijgen wat onze rol is. 

 

“Wat is de drijfveer van de ASD?” Zegt de wethouder. Dat eerst uitzoeken is zijn advies.  
Vanuit welke rol par�ciperen wij. Wat is de impact voor de inwoners?  
 
Wat is het juridisch kader van een advies van ASD en een advies van Zaffier is algemene vraag: 

• Zaffier is een gemeenschappelijke regeling (GR) en kan geen bindende adviezen geven en  
hee� geen instemmingsrecht. Iedere gemeente hee� ook een eigen Zaffier beleid. Dijk en Waard, 
Alkmaar en de BUCH vallen onder Zaffier. 

• Harmoniseren van het beleid is nu een groot doel van Zaffier. 
• Donderdag 11 mei a.s. is er een bijeenkomst van de cliëntenadviesraad van Zaffier.  
• Volgens de wethouder blijven verordeningen de bevoegdheid van de gemeenteraad en  

zullen er verschillen in gemeentes blijven. Minder relevante verschillen worden dus  
geharmoniseerd, maar er blij� verschil in de uitvoering. De financiële posi�e van de gemeente   
is de oorzaak. Besluiten worden door het Algemeen Bestuur genomen. 

• Volgens de wethouder proberen de wethouders van sociaal beleid inclusief de wethouder van  
• financiën éénduidig besluiten te nemen.  
• Het streven is om inburgering in alle gemeentes zoveel mogelijk op dezelfde manier te doen. 

 

Kelly vraagt zich af of er geen conflicterende belangen kunnen ontstaan wanneer er ook iemand van de  
ASD in de cliëntenraad van Zaffier zit. 
 

• Wanneer er met een advies van de cliëntenraad van Zaffier niets gedaan wordt kan de ASD  
mogelijk iets met hun advies doen volgens Vicky. De ASD hee� in tegenstelling tot Zaffier wel een 
officieel adviesrecht en er moeten wel consequen�es aan kunnen ziten als een advies wordt  
gegeven. Juridische legi�miteit is belangrijk volgens de wethouder en de adviezen van de ASD  
worden wel als legi�em gezien. 
 

Kelly vat samen: 

• Dat de deur tot samenwerking open is gezet en hij graag verbinding wil houden met  
Zaffier en de wethouder. 

• Dat de uitdaging voor ons wordt op welke wijze we gaan par�ciperen als ASD met de  
clientenraad Zaffier. 

• We pas iets kunnen besluiten hoe we verder gaan wanneer we een keer bij een  
vergadering van Zaffier aanwezig zijn geweest. 

Ying: 

• Vraagt om elkaars agenda te delen als lichte start 
• gaat ook behoe�es van de leden inventariseren van de cliëntenadviesraad van Zaffier   
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De wethouder: 

• Adviseert Kelly om via het college van Uitgeest de analyse te vragen van klanten van Zaffier.  
Dit is openbare informa�e. Bijvoorbeeld hoeveel mensen hebben een bijstandsuitkering?  
Hoeveel nieuwe inburgers hebben we? Hoeveel mensen hebben schulden? Waar prioriteren  
we?  
 

• Deelt mede dat er een duidelijke website van Zaffier is over regelingen. Mensen moeten  
alleen de weg nog weten te vinden waarvoor ze precies bij Zaffier terecht kunnen en er  
soms ook moeite voor doen. Ook is het sociaal team heel toegankelijk voor de inwoners  
volgens hem. 

Sam vraagt zich af of Zaffier toegankelijk is voor gehandicapten. Volgens Ying levert Zaffier  
maatwerk. Het is per situa�e verschillend hoe er gehandeld moet worden. 
 

Kelly vat samen dat we informatie gaan delen met Zaffier: 

- Notulen en agenda’s.          Actie 35Richard 
- Ook gaat hij de eerder genoemde analyse opvragen.      Actie 36 Kelly 
- Dan bepalen waar we de focus op leggen, waar we impact gaan maken.  
- Hoe verbinden we de ‘eilanden’ met elkaar? 

Ying stuurt vergaderschema cliëntenraad Zaffier naar Richard.   Actie 37 Ying  

Ze vertelt dat Marijn Korver van de BUCH haar ook vraagt om hem op de hoogte te houden van  
ontwikkelingen van hun raad. 
 
De wethouder en Ying worden door Kelly hartelijk bedankt voor hun aanwezigheid en houden  
contact met de ASD. 
 

6. Info: Uitvoering en regelgeving Zaffier.docx 

Kelly heeft onderstaande tekst geupload in ASD-Plaza: 

Het college van B&W van de gemeente Uitgeest heeft, met instemming van de gemeenteraad,  
de uitvoering van de Participatiewet, schuldhulpverlening en inburgering gedelegeerd aan  
Zaffier. De juridische consequentie daarvan is dat de verantwoordelijkheid voor die uitvoering  
overgaat op Zaffier (art. 10:13 Awb). Het college is niet langer verantwoordelijk. Zonder  
bevoegdheid immers geen verantwoordelijkheid. Tot slot is het college verantwoordelijk voor het  
handelen van het  eigen lid in het Algemeen bestuur van Zaffier, maar ook alleen voor het handelen  
van het eigen lid: niet voor het  handelen van het algemeen bestuur noch van het dagelijks bestuur  
of de ambtenaren van Zaffier.  
Het college blijft natuurlijk ook nog verantwoordelijk voor de voorbereiding van raadsbesluiten.  
De bevoegdheid daartoe is immers niet overgedragen. Het college hoeft dan dus ook geen  
verantwoording af te leggen over de gedelegeerde uitvoerin (Overeenkomstig met wet-  
en regelgeving rond de politieke verantwoordelijkheid (art. 169 Gemeentewet en art. 16-19a Wgr)  
en delegatie (afd. 10.1.2 Awb)).  

https://asduitgeest.sharepoint.com/:w:/g/EeGg1gmfYWdKlubf07eEjb8BEFZOEc4a2AqH7UneYWiCHg?e=xYmXNO
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Het staat het college natuurlijk vrij zich blijvend te laten adviseren door jullie als adviesraad over 
uitvoeringsaspecten van de genoemde wetten. Het college kan dat dan via het algemeen bestuur  
inbrengen in Zaffier, of verwerken in voorstellen aan de gemeenteraad.  
   
Volgens Kelly moeten we in dat laatste de verbinding gaan zoeken met elkaar en het gesprek erover  
aangaan. 
  
 
7. Ac�epunten/adviezen 

Reminder: 
Ad 10   gaat nog gebeuren        Actie 10  
            Richard/Kelly 
Ad 13      moet volgens Vicky nog langs college.  

Ze gaat een �jdsindica�e opvragen      Actie 13 Vicky 
Ad 15   Mirjam kon link niet meer vinden. Gaat dit alsnog doen.    Actie 15 Mirjam 
Ad 17   jaarverslag is rond. Nog delen met ons deze week via link   Actie 17 Kelly 
Ad 21   gaat goed nu 
Ad 26  wordt aan gewerkt        Actie 26Richard 
Ad 27   is gebeurd kan van agenda af  
Ad 28   ook gebeurd, kan ook van agenda  
Ad 29   budget is bekend, nu nog verdeelsleutel van maken    Actie 29 
            Charles/Kelly 
Ad 30    Laptop Sam Richard en kelly gaan ermee aan de slag    Actie 30 
            Richard/Kelly 
Ad 31  adverten�e gepubliceerd heel mooie tekst, maar helaas geen reac�es 

Wat kunnen we nog meer doen om leden te krijgen? Is een worsteling.  
Richard gaat Sigrid van VIP (vrijwilligers informa�epunt) vragen of zei nog wat  
hierin kan betekenen. Kelly vraagt iedereen om na te denken hierover. Iets met  Ac�e 31 Allen 
flyers? 

 
Ad 32   hoe wij kennis kunnen maken met college? Hele college? Of deel ervan.  

De wethouder antwoordt dat werkbezoek gepland kan worden waarbij ASD ook  
uitgenodigd wordt.  
Met college naar consulta�ebureau etc, dan worden wij ook uitgenodigd.  
Of op een donderdag voor de gemeenteraadsvergadering. Zijn ze ook als  
College bij elkaar. Vicky herinnert hem eraan.     Actie 32 Vicky 

     
Ad 33  is gebeurd voortaan wordt er vergaderd in huidige loca�e, mag eraf 

Ad 34  gaat Kelly nog doen        Actie 34 Kelly 
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8. Ingekomen stukken 

Er zijn geen ingekomen stukken. 

De wethouder merkt nog op dat de adviesraad input kan geven op de punten: 

- Transforma�eagenda jeugd opgroeien en opvoeding in kansrijke omgeving. 
- Welzijn op recept. 
- Andere items in het sociaal domein. 

Overzicht wordt door Vicky gemaakt en volgt nog.      Ac�e 37 Vicky 

 

9. Rondvraag 

Charles: vraagt of we s�pt om 20.00 uur kunnen beginnen. Gaan we doen in het vervolg. 

Volgens Mirjam staat de link op de gemeentewebsite betreffende klachten nog steeds  
verkeerd en komen klachten bij ons terecht. Vicky gaat dit wijzigen en krijgt info van Mirjam. Actie 38 Vicky/ 
            Mirjam 
 
De wethouder neemt nog even de ruimte om te vertellen wat hem bezighoudt: 

• Hij wil complimenten aan BUCH geven dat de achterstand betreffende de lange  
wach�jden voor WMO aanvragen is weggewerkt in Uitgeest. 
Dit zonder extra personeel in te kopen, maar door slimmer te indiceren.  
Hij is er heel blij mee. In september gaan ze er nog ‘slimmer’ naar kijken 

• Er komt een pilot wijkverpleegkundigen die gaan indiceren. De demografische  
ontwikkeling wordt hierbij gevolgd. Meer mensen worden ouder en zijn vaak langer ziek. 

• De lange wach�jden voor jeugdvoorzieningen worden ook opnieuw bekeken. 
• Gebiedsplannen worden door het college in mei dit jaar vastgesteld. Focus op sport,  

misbruik alcohol en drugs en psychische kwetsbaarheid jongeren.  
• Er komt een buurtsportcoach met een nieuw elan en meer ac�viteiten voor kinderen. 
• Mensen die van voorzieningen van de Par�cipa�ewet gebruik maken ziten hier langere  
• �jd in. Er zal mee aandacht aan hen worden besteed door ze proberen meer in beweging te  

krijgen etc. Bijv. via Sport Z. 
• Veel inwoners krijgen hulp, maar in de uitvoering gaat niet al�jd alles goed. De wethouder  

wil dit graag horen om te kijken of het een breder probleem is. Hij is heel benaderbaar voor  
de bevolking van Uitgeest. Elke inwoner die de wethouder mailt krijgt persoonlijk antwoord  
van hem. 

 
 

10. Slui�ng 

Kelly bedankt iedereen voor hun komst.  
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ACTIEPUNTEN: 
Nr Welke actie: Betreffende/wie: Wat is er nodig: Voortgang: 

1 Computer Sam Sam Sam zoekt uit wat hij exact 
nodig heeft (evt. met advies van 
Visio, Optelec en de Wmo) en 
koppelt dit terug. Ook of 
Supernova op een evt. 
leenlaptop mag worden 
geïnstalleerd. 

6/2: Sam heeft WMO 
gebeld, is niet de juiste 
route. Robert gaat kijken of 
Sam zijn laptop mag lenen 
en komt er binnen 2 weken 
op terug. 3-4 : dit 
agendapunt verwijderen als 
pc is aangeschaft. Zie punt 
30 en 21 

3  Advies IBK ASD/Gemeente ASD wordt uitgenodigd voor 
gebiedstafels, vinger aan de pols 
houden 

6/2: uitnodiging op 6/3 
voor de bijeenkomst. 
Richard en Kelly gaan 
erheen. Horen we later 
meer van. 

4 Vacatures nieuwe leden Richard Nieuwe vacaturetekst opstellen 
o.b.v. archief en uitzetten via 
div. kanalen 

6/2: zijn bezig de tekst te 
completeren en laatste 
commentaar nog laten 
geven door de leden ASD 
volgende week. Daarna 
uitzetten. Kan van lijst af als 
agendapunt 31 is 
opgevolgd. 

5 ING Kelly/Mirjam Gegevens voor toegang tot 
rekening  

6/2: Kelly gaat het regelen 
met ING samen met Mirjam 

10 Wmo concept advies opzoeken 
over communicatie 

Richard Richard zoekt e.e.a. verder uit 
en deelt het en als agendapunt 
voor volgende vergadering om 
wellicht ongevraagd advies uit 
te brengen. 

Februari 6/2 
Richard: deze info moet bij 
Sieb vandaan komen. 
Richard gaat dit vragen aan  
Sieb. 3-4: Richard heeft 
gegevens voorbeelden 
adviezen op USB stick, gaat 
ze nu op plaza zetten als 
voorbeeld. 8-5: Richard is er 
nog mee bezig. 

11 Ongevraagd advies voor 
regiovervoer? 

Allen In de gaten houden wanneer 
aanbesteding weer gaat lopen 
(bestuurlijke kalender) 

Open  
 
 

13 Indexering ASD vergoedingen Robert Voorstellen om te bespreken 
met overige ASD’s en dan evt. 
agenderen voor BUCH brede 
ASD vergadering. 
3-4: Kelly heeft met Agnes 
gepraat, de Indexering is 
uitgevoerd. Onduidelijk wat er 
uit de indexering is gekomen en 
of het met terugwerkende 
kracht is. 

6/2 Robert heeft een mail 
aan Agnes Brokers gestuurd 
hoe andere ASD-en dit 
regelen. Zodra hij een 
antwoord heeft vernemen 
we dat van Robert. 3-4: 
Richard gaat nogmaals 
vragen wat de indexering is 
en of het met 
terugwerkende kracht is. 8-
5: moet nog langs College 
volgens Vicky, Ze gaat 
tijdsindicatie opvragen 
z.s.m. 

15 Foute ASD info op gemeentelijke 
website aanpassen 

Robert Mirjam heeft link doorgestuurd Robert 6/2 heeft het 
gezien. Gaat er nog 
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achteraan. Wat moet er wel 
staan? Moet via 
communicatie lopen, via 
opvolger Robert regelen 
dan. Komt er over 2 weken 
erop terug. 8-5: Mirjam kon 
link niet meer vinden. 
Stuurt deze alsnog z.s.m. 
door. 

17 
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                    

Jaarverslag Kelly Bundelen met 16.  Maart 6/2: Kelly begonnen 
met inleidend stukje. In 
bibliotheek Sharepoint te 
lezen voor iedereen. 3-4: 
Kelly gaat inleidend stukje 
jaarverslag versturen aan 
ons met verzoek om 
commentaar. 8-5: is rond, 
Kelly stuurt z.s.m. link aan 
allen ter inzage. 

20 Training participatiewet op 19 
januari 
 
 

Richard/Mirjam Richard stuurt link door, er mag 
1 deelnemer naar toe kosteloos 

6/2 Charles is het gaan 
volgen. Interessante 
training. Wil meer kennis 
over de participatiewet 
opdoen. Mirjam gaat 
bekende uitnodigen voor 
meer uitleg over wet?  
Vraag 8-5-2023 Is dit nog 
van toepassing Kelly? 

21 Zorgen dat Sam in Sharepoint 
gesproken teksten kan horen 

Kelly Gaat dit zelf proberen te 
regelen. 3-4: wanneer laptop 
aangeschaft is kan dit punt van 
actielijst af. 

Voor 6/3 als het lukt. 3-4: 
Sam mag laptop van 
gemeente aanschaffen.  
8-5: gaat goed nu volgens 
Sam.  

 
 
 

23 

Andere ASD-en benaderen over 
adviezen en ze op sharepoint 
zetten als dat kan 

 
Kelly 

Gaat Bergen in ieder geval 
benaderen. 3-4: het lukt Kelly 
niet contact te krijgen met ADS 
Bergen en Heiloo. 

Voor 6/3 als het lukt. 
3-4; Monique zal voorzitter 
Heiloo vragen of zij Kelly 
zijn contactgegevens mag 
geven zodat Kelly hem kan 
benaderen. 8-5 : Monique 
heeft Kelly gemaild dat hij 
via Vicky contactgegevens 
van andere raden kan 
krijgen.  

26 USB stick van Sieb overzetten naar 
SharePoint 

allen Richard samen met Kelly Voor 8-5. Is nog niet 
gebeurd, nu voor 5-6 is de 
afspraak z.s.m. 

29 Opstellen budget ASD komend 
jaar (inclusief trainingen) 

 Kelly vraagt of Richard, Charles 
en Mirjam hierover kunnen 
nadenken. 

3-4: Richard, Charles en 
Mirjam komen hierop terug 
op volgende vergadering.  
8-5: budget is bekend 
volgens Kelly, nu 
verdeelsleutel maken. 
Pakken Charles en Kelly op. 

30 Laptop kopen voor Sam (budget 
tot 500 euro) 

 Kelly en Richard gaan hiernaar 
kijken i.s.m. Sam 

3-4: Voor 8-5 laptop 
aanschaffen. Nog niet 
gelukt op 8-5 wordt z.s.m. 
opgepakt 



ADVIESRAAD SOCIAAL DOMEIN UITGEEST 
 

9 
 

31 Vacature nieuw lid ASD via VIP, 
website gemeente, 
gemeentepagina plaatsen 
 

 Richard regelt VIP, Mirjam de 
website gemeente en Vicky de 
plaatsing op de gemeentepagina 
in de krant. 
Kelly stuurt Vicky vacaturetekst 
toe via vickyfasten@debuch.nl 

3-4 Richard, Mirjam, Vicky 
en Kelly, dit graag zo 
spoedig als mogelijk 
regelen. 8-5: is deels 
gebeurd, maar helaas geen 
reacties ontvangen. Kelly 
vraagt of iedereen mee wil 
denken hoe nu verder met 
zoeken naar nieuwe leden 
asd. Richard gaat VIP nog 
benaderen. 

32 Nadenken over informele/semi-
ludieke manier om kennis te 
maken met het nieuwe college. 

 Vicky/wethouder 3-4. graag met voorstellen 
aan Kelly komen voor 8-5 
8-5: kan evt via een 
werkbezoek dat gepland is 
door college of  bij een 
raadsvergadering. Vicky 
herinnert wethouder om 
met voorstel te komen. 
 

34 Lisette, een kennis van Mirjam en 
lid van andere ASD uitnodigen om 
eens te vertellen tijdens een 
vergadering van ASD Uitgeest hoe 
het er bij hen aan toe gaat. 

2 Mirjam. Kelly stuurt Mirjam nog 
een voorbeeld van een 
uitnodiging voor Lisette via de 
app 

3-4 Kelly/Mirjam 
8-5: is nog niet gebeurd en 
Kelly gaat het alsnog doen 
z.s.m. 

35 Notulen en agenda naar Ying van 
Zaffier sturen 

 Richard Vanaf nu agenda en 
notulen delen met Zaffier 
iedere maand.  

36 Analyse klanten van Zaffier 
opvragen om te prioriteren voor 
welke doelgroep we mogelijk een 
advies gaan uitbrengen. 

 Kelly Voor 5-6-2023 

37 Vergaderschema Zaffier naar 
Richard van de  ASD sturen 

 Ying Voor 5-6-2023 

38 Overzicht maken over 
onderwerpen waar mogelijk een 
advies over gegeven kan worden  

 Vicky Voor 5-6-2023 

39 Informatie over verkeerde link 
betreffende klachten op 
gemeentewebsite sturen aan 
Vicky zodat zij dit door kan geven 
aan juiste personen 

 Mirjam/Vicky Voor 5-6-2023 

 

 


